
Radny Rady Miasta Lublina 

Stanisła,v Brzozowski 

BilJT�() J-<.,\D'{ i\flAS'T'-P, LUBLIN 
I/._/ i'"; t_, -,,,. i'.):� L o

-L�_J¼o. 00·1-_16
2
ofzq1- D'łyVdnia ' 

! 
··---------· ····-- _J 

L.dz. . .............. podpi 

Lublin dn. 20 stycznia 2021 

Pan Krzysztof Żuk 
Pre7.ydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie poprawy oświetlenia przejścia przy ul. Walecznych. 

i 

\V związku z brakiem możliwości (ze \-•nglf;dów formaln�-pra\v·nych) inwestycji miasta w 
zakresie wymiany istniejc:1cej oprawy OŚ\•,rietleniowcj przy przejściu dla pieszych przez ul. 
\.\lalecznych prowadzącego do głównej aiei cmentarza w kierunku kaplicy, jt1k równie?, brukiem 
możliwości z podobnych pcrwodów doświetlenia tego rejonu dodatkmvą oprawą - proszę, aby 
miasto w ramach bieżących kontaktów zwróciło siG z wnioskiem do spółki PGE Dystrybucja S. A. 
oddział Lublin (właściciel.;, infrastruktury oświetleniowej w tym rejonie) o wymianę isllliejącej 
oprawy ośv-.1. na słupie energetyczno-oświetleniowym nr l.S przy ul. \Valecznycb na opraw� o mocy 

250W (w ramach biei.,1cych prac utrzymaniowych, jakie Spółka prowadzi na swoim majątku), która 
byłaby zre-a]izmvana ,v drodze wyjątku staraniem spółki energetycznej, 

L1kie rozwiązanie. w przypadku uzyskania przychylności ze strony PGE (które może do 
tego z pmvodzeniem wykorzystać posiadaną_ opr;-nv� używaną) pozwoli na wymierne poprav,denie 

bezpiecze11stwa pieszych w tvm miejscu. Podkreślić należy, że przejście to ze względo na swoje 
newralgiczne położenie pozostaje bardzo licznie uczf;SZczanym przez pieszych, których znaczną 
część stanowią osoby starsze. VV/w działanie miałoby w zafożeniu charakter v'>'yjątkov.'y, 
jednorazo\v)'., ale byłoby zarazem także korzystne dla PGE, gdyZ oprawa większej mocy co 
oczywiste generuje \\r i1;kszy pobór prądu. 

\V odpo\"'iedzi na niniejsze pismo proszę o przekazauie stanowiska jakie w przedmiotow·ej 
spra\\:ie zajęła ostatecznie PCE. 


